
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 
FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 24 DE MARÇ DE 2010. 
 
 
A Bellaterra, a les 15:07 hores del dia 24 de març de 2010, es reuneix la Junta 
Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del 
Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents 
membres de la Junta: 
 
 
Alsedà Soler, Lluís 
Aluja París, Maria Pilar 
Arús Caraltó, Carles 
Barbadilla Prados, Antonio 
Barbé Garcia, Jordi 
Blanco Rodríguez, Joan 
Caballín Fernández, Rosa 
Cuevas Ruíz, Francisco José 
Gaju Ricart, Núria 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Llagostera Casas, Montserrat  
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Marcos Dauder, Ricard 
Masip Argilaga, Anna 
Navarro Garcia, Maite 
Pérez Pons, Josep Antoni 
Plana Coll, Maria 
Ponsà Fontanals, Montserrat 
 
 
 
 

Ponte Marull, Inmaculada 
Poschenrieder Wiens, Charlotte 
Rodrigo Domínguez, Anselm 
Roure Nolla, Joan 
Surrallés Calonge, Jordi 
Velázquez Henar, Maria Antònia 
Vendrell Roca, Josep 
Xamena López, Noel 
 
Han excusat asistencia: 
 
Belmonte Soler, Jordina 
Benet Català, Jordi 
García del Pino, Fernando 
Lloret Maya, Francisco 
Nogués Bara, Victòria 
Parés Casasampera, Xavier 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Santa-Cruz Alemán, Maria del Carme 
 
 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 
 
1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior  
2. Informació general  
3. Informació sobre la modificació del Reglament de la Facultat  
4. Aprovació de qüestions acadèmiques  
5. Afers de tràmit  
6. Torn obert de paraules  
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
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2.- Informació general 
 
Informe del Degà: 
 
El Degà, pren la paraula i, prèviament al seu informe, dóna la seva benvinguda i també 
en nom de la Facultat, a la recent incorporada i nova Administradora de Centre, la 
senyora Anna Masip. 
 
Seguidament passa a informar a la Junta sobre diversos aspectes: 
 

 Desenvolupament normal del 1er semestre, tant a nivell de les classes de 
Llicenciatura com de les de Grau. 

 S’han iniciat, per part dels Coordinadors de Titulacions, les tasques de 
programació del proper curs. S’han dut a terme diverses reunions amb Caps de 
Departament i d’Unitats per a coordinar les actuacions. 

 S’estan elaborant unes normes generals de la Facultat, respecte de les guies 
docents per homogeneïtzar criteris. 

 A la tornada de Setmana Santa, s’espera disposar en fase pilot de l’aplicatiu per 
introduir les Guies docents. Està previst que tornant de vacances, es faci una prova 
pilot per introduir les guies docents. 

 
La Vicedegana Antònia Velázquez, fa un resum de les nombroses activitats que s’han 
realitzat en aquest semestre. Aprofita per agrair als coordinadors i sots-coordinadors la 
seva ajuda, ja que durant aquest semestre s’ha assolit “un número record” d’activitats. 
 
 El Degà segueix informant sobre d’altres punts:  
 

 Durant els mesos de febrer i març, respectivament, varem tenir les visites dels 
quatre Vicerectors (Grau, Postgrau, Personal Acadèmic i Economia) i de la 
Rectora. El Degà detalla alguns aspectes de la visita de la Vicerectora d’Economia 
i la situació del pressupost de la Universitat, que encara no s’ha aprovat i que 
actualment s’està treballant amb el pressupost prorrogat, però amb el 15%  de 
retallada. 

 S’informa que a la tornada de Setmana Santa, com l’any passat, es començaran a 
fer sessions informatives generals i tutories acadèmiques i administratives 
individualitzades, per atendre els dubtes i donar orientació sobre l’extinció de les 
llicenciatures. 

 Es va celebrar la Conferència inaugural del segon semestre, amb el títol: “Sexe i 
família al llarg de l’evolució” a càrrec de la Dra. Anna Omedes. 

 S’han realitzat diverses accions sobre promoció de la Facultat de Biociències. 
 Entrada en funcionament de les taules multimèdia. S’han instal·lat totes les 

previstes i ja podem dir que s’han eliminat definitivament les claus de les aules. 
 
L’Administradora de Centre, Anna Masip, informa del desdoblament de la Gestió 
Econòmica que acollirà l’àmbit dels Departaments de Biociències. Les dues Gestions 
són equivalents i es preveu que el procés comenci en tornar de Setmana Santa, 
s’iniciaran les obres i s’espera que abans de l’estiu podrem tenir les estructures en 
funcionament.  
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 El Degà explica com està el tema de la instal·lació dels microones del bar i la 
situació del que ha instal·lat l’assemblea d’estudiants.  

 També explica el document rebut ahir sobre “Política de programació docent en 
els nous títols de Graus i Postgraus dins del EEES”. També informa que en el 
proper Consell de Govern del dia 7 d’abril està previst aprovar el document sobre 
Criteris de Programació i el calendari acadèmic pel proper curs. 

 
En finalitzar aquest apartat d’informació, es produeixen diverses intervencions per part 
dels professors. Es fan comentaris espontanis i de curta durada i es demana informació 
aclaratòria sobre algun punt. 
 
El Degà i el professor Lluís Alsedà aclareixen o responen les preguntes i comentaris. 
 
El Degà comenta, a rel de les intervencions d’algun professor, que la nostra és un 
exemple de Facultat sobresaturada en dedicació. 
 
Segueixen les curtes intervencions dels professors, en el sentit que hi han bones 
paraules en la intenció d’un possible increment de professors, però que –de moment- no 
hi ha res en ferm. 
 
La professora Pilar Aluja, pregunta sobre qui portarà i d’on sortiran els recursos per dur 
a terme els treballs de fi de Grau. El Degà contesta en el sentit que els treballs han de ser 
molt genèrics, ja que podem tenir molts problemes econòmics per a dur-los a terme. 
 
Informació d’espais i infrastructura: 
 

 El Degà informa sobre la reunió de la Comissió Seguiment, que va tenir lloc la 
setmana passada. Pel setembre de 2010 recuperarem una espina d’aules. Les obres 
del Dept. de Matemàtiques s’han retardat uns tres mesos, això comportarà que hi 
haurà un retard de sis mesos en la recuperació de les aules C3b-parell. 

 També s’informa de les futures obres dels laboratoris integrats de la 3ª planta de la 
torre C5 en la que hi ha un laboratori de Paleoclima de l’ICTA, del que estava 
aprovat el seu trasllat i que, de moment, queda pendent. 

 Sobre el Cluster de la zona C2. El Servei de Ressonància Magnètica Nuclear, el 
Servei de Microscòpia i altres serveis hauran de migrar a un nou edifici, que 
hauria d’estar construït d’aquí a uns tres anys. S’ha demanat que es tinguin en 
compte les necessitats dels laboratoris afectats, de tal manera que si requereixen 
alguna ampliació, tinguin on ubicar-se. 

 En síntesi, el Degà considera que es faran les obres que tocaven aquest any i que,  
amb la voluntat de planificar les properes obres, es va introduir la planificació del 
Cluster C2 i de les necessitats de les unitats afectades per aquestes obres. 

 
En finalitzar l’apartat d’informació, sobre un torn de paraules, però no es demana cap 
intervenció 

 
 
3.- Informació sobre la modificació del Reglament de la Facultat 
 
El Degà explica els objectius de les modificacions introduïdes en el Reglament i els 
plantejaments que s’han fet. 
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També explica la impossibilitat d’arribar a un acord satisfactori, amb els representats 
dels estudiants, sobre les modificacions que s’havien introduït i que els afectaven. Per la 
qual cosa, es va decidir d’eliminar aquestes modificacions. 
 
Igualment, explica els passos realitzats fins a l’elaboració de l’actual proposta: 

 Octubre- novembre, presentació i informació als Directors dels departaments. 
 Presentació al Rectorat. 
 Finals de gener, es té el vist-i-plau del Servei Jurídic. 
 Febrer i març, presentació i informació als Departaments. 
 Sessió oberta informativa a tots els membres de la Facultat. 
 Explicació a la Junta Permanent en la reunió d’avui 

 
S’obre un torn d’intervencions: 
 
La professora Montserrat Ponsà demana com queden els Màsters. 
 
El Degà contesta que no depenen de les Facultats, si –en canvi- més dels Departaments i 
que l’Equip de Govern hauria de plantejar com articular-los. 
 
La Vicedegana, Dolores Jaraquemada, considera que, de fet, no estan ni en els 
Departaments. Que oficialment depenen de l’Escola de Postgrau. 
 
La professora Montserrat Llagostera, reitera la importància del tema. 
 
La professora Charlotte Poschenrieder, considera que el nou Decret de Doctorat podria 
solucionar el tema. Segons l’esborrany actual, els doctorats dependrien directament de 
les escoles de postgraus. 
  
Es recolzen les modificacions realitzades, per assentiment. 
 
 
4.- Aprovació de qüestions acadèmiques 
 
Es presenta a aprovació la Proposta de procés de planificació del curs 2010-2011, de la 
que els professors n’han rebut còpia i que ja ha estat analitzada per la Comissió 
d’Ordenació Acadèmica de la Facultat deBiociències. 
 
Es produeixen breus intervencions de professors, en el sentit de demanar que hi hagi 
algun responsable de que les dades estiguin entrades i de considerar que aquesta 
proposta s’hauria de fer extensiva als Màsters. 
 
El Gestor Acadèmic, Fran Cuevas, respon que es pot intentar d’harmonitzar també pels 
Màsters i que, des de la Gestió Acadèmica, s’intentarà ajustar-se a aquest calendari en la 
mida del possible. 
 
 S’aprova per assentiment. 
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5.- Afers de tràmit 
 
S’informa, únicament i segons és preceptiu, dels tribunals de convocatòries especials 
proposats ja en la Comissió d’Ordenació Acadèmica i dels que els professors n’han 
rebut –prèviament- una còpia. 
 

 
6.- Torn obert de paraules 
 
S’obre un torn de paraules: 
 
El professor Lluís Alsedà, comenta la dificultat de funcionar amb els horaris setmanals 
que tenim ara. Demana que es passi a una agenda de franges horàries. 
 
El Vicedegà Josep Vendrell, contesta que s’han detectat les disfuncions esmentades. 
 
El professor Carles Arús, comenta que el seu personal està molt satisfet de la distribució 
de franges i que no estaria d’acord en una homogeneïtzació. 
 
El professor Anselm Rodrigo, explica que els coordinadors es troben amb les dues 
posicions: franges o no franges. Que és molt difícil treballar amb calendari i no amb 
horari. 
 
Els assistents ja no demanen cap intervenció més i sense més temes a tractar, s’aixeca la 
sessió a les 16:57 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 24 de març de dos mil deu. 
 
 
 
 
 
 
 
Vist i plau:       
Degà       Secretari 
 
 

 
 


